
PROTOK6X,
z posiedzenia Rady DziekariskiejWydzialu Filozofii i Nauk Spolecznych

Uniwersytetu MikoN.aja Kopemika w Toruniu

z dnta 23 stycznta 2024 r.

OBECNI:

ptof. dr hab. Marek Jeziriski, prof. dr hab. Tomasz I(up6, prof. dr hab. Krzysztof

Rubacha, dr hab. Zbigniew Nerczuk, prof. UMK, dr hab. Ditta Bacza\a, prof. UMK,

dr hab. MaNgonata Fedorowicz-I{ruszewska ptof. UMK, dr hab. Violetta I{opiriska,

ptof. UMK, dt hab. Marek Nasieniewski, dr hab. Ktzysztof Pietrowic z, prcf . UMK,

dt hab. Radoslaw Sojak, prof. UMK, dr hab. Adam Tatnowski, prof. UMK, dr hab.

Maciej Trojan, prof. UMK, dr BibiannaBaNaj, dr Mariusz Jarocl<r, dr Anna I{ola, dr

Anna Karczmarczyk, dr J o ann S zalacha-J armuz ek, mgr Anna MteIczarck-T arca

Go56:

Mgr Dorota Jagielska

. NIEOBECNI:

dt hab. Michal Wr6blewski, prof. UMK, dt Adrian S76jcik, Aleksandra I{uchta,

Jakub Michalak, Uts zula Rzeczycka, Matusz S zudra, Aleks andra \WiSniewska

Goscie:

ptof. dr hab. Tomasz Szlendak (glos doradczy), dr hab. N-ukasz Dominiak, prof.

UMK (glos doradczy), drBeata Bielska (glos doradczy)

Skr6w uzvwane w orotokole:

UMK - Uniwersytet Mikolaja I(opemika w Toruniu

WFTNS -Y/ydzia\. Filozofri i Nauk Spolecznych

IF - Instytut Filozofri

IBIiI< - Instytut Badan Informacji i I(omunikacji

INP - Instytut Nauk Pedagogicznych

IP - Instytut Psychologri

IS - Instytut Socjologii



PORZADEK OBRAD:

1,. Ot'warcie posiedzenia

2. Infotmacle i komunikaty Dziekana

3. Ptzyjgcre protokolu z posiedzenia Rady Dziekaiskiel z dnta 19 wrzednia,14

listopada or^z z 12 grudnia2023 t. - reieruje dr hab. Michal S7r6blewski, prof.

UMK, dr hab. Ditta Bacza\.a,prof. UMK i dr hab. Marek Nasieniewski, prof.

UMK.

4. Uchwala Rady Dziekariskiej w sprawie zatrudnienia mgra Jana Nikadona od 1

m^rc^ 2024 na 0,5 etatu asystenta badawczo-dydaktyczflego w Instytucie

Badahlnformacii i I(omunikacji - teferuje prof. dr hab. MarekJeziriski.

5. Uchwala Rudy Dziekariskrej w sptawie fozstzygnlQci^ konkutsu

stanowisko adiunkta w grupie pracownik6w badawczo-dydakqcznych

Instytucie Socjotogri - referuie dr hab. I{rzysztofPietrowicz,prof. UMK.

6. Uchwala Rndy Dziekariskiej w sptawie rozsftzygnreci^ konkutsu n^

stanowisko adiunkta w grupie ptacownik6w badawczo-dydaktycznych w

Instytucie Nauk Pedagogic znych- teferuje prof. dr hab. Knysztof Rubacha.

5. Wolne wnioski.

fra

w



--___--7

Posiedzenie Rady Dziekafiskiei lVydzi*Iu Filozofii i Nauk Spolecznych

' tozpoczglo sig o godzinie 13.15

Posiedzenie odbyto sig w trybie stacjonarnym, w budynku IVFiNS ptzy uI.

Lwowskiei 1 (Instytut Nauk Pedagogicznych), sala 394 (II pigtto)

Ad. 1.

Przewodnrczqcy obrad, Dziekan dt hab. Radoslaw Sojak, prof. UMK,

odvorzyN posiedzenie Rady Dziekariskiej \flFiNS, powital wszystkich obecnych i
zN.oLyN. 2y czenta no woro czne.

Dziekan poprosil dr hab. Maciela Tiolana, prof. UMK o konsultowanie

protokolu z dzisiejszego posiedzenra Rady Dziekariskiej, zarnteresowany wyraztL

zgodE.

Nastgpnie Dziekan poprosil o zgNaszante zmian w porz4dku obrad.

Prof. dr hab. MarekJeziriski poprosil o wprowadzenie dodatkowego punktu

porz4dku obrad w sprawie za:rrudtrienia na stanowisku adiunkta w IBIiI( dr \il/eroniki

I{ortas. Wniosek o awans zawodowy dr \X/eroniki I(ottas ze stanowiska asystenta w

grupie pracownik6w dydakqcznych na stanowisko adiunkta w grupie pracownik6w

dydaktyczno-badawczych. Rada Dyscypliny z^trvterdzila wniosek na dzisiejszym

posiedzeniu st4d wniosek o wprowadzenie punktu dodatkowego porzqdku obrad.

Dziekan z^proponowal wprowadzenie dodatkowego punktu jako punktu 6A.

Nastgpnie Dziekan poinformowal, ze w punkcie 6 porz4dku obrad

glosowanie nie odbgdzie sig, zostanie przyjgta jedynie tnformacja.

NastEpnie Dziekan zanqdzlN. glosowanie w sprawie przejecia zmrar' u/

porz4dku obrad.

\X/glosowaniu jawnym,na25 os6b uprawnionych do glosowania, w obecnodci

18 os6b, oddano 18 glos6w, wszystkie ,,2a".



Aid.2.

Dziekan dr hab. Radoslaw Sojak, prof. UMK przekaza\ czlonkom Rady

D ziekariskie j nas tEpuj 4ce infor mLacje

- W ubieglym tygodniu odbylo sig spotkanie z pr.^cownkami Dzia\u Planowania i

Anahz UMK podczas kt6rego zapowiedziano wptowadzenie funkcjonalno6ci w

systemie xprimer tzw: business infotmation, umozliwiajacei podgl4d wysokodci

budzetu, a nie tylko wydatk6w. Narzgdzie jest w tej chwili testowane. Jak w

przypadku wigkszorict narzpdzi podglad bud2etu bgdzie moZliwy w strukturze

ptzyetq na UMI( czylt w podziale na katedry co moze utrudni6 dzia\ante tej

funkcjonalno6ci na SflFNS. Na n^szym \)Tydziale bowiem nie wszystkie Instytuty s4

podzielone na katedry, a te posiadaj4ce strukturg katedraln4.rne zawsze rczdzielaiq

sw6j bud2et na katedry.

- Zamtnerdzony zostal podziaN Srodk6w rr UMK, zwrqzmry z nowymi

wsp6lczynnikami kosztochlonno6ci zgodnie z nowym Rozporzqdzeniem Ministra

Edukacji i Nauki z drna 18 kwietnta 2023 t. Rozporzqdzente powaznie zmienia, na

niekorzy66 dyscyplin $fFiNS, wsp6lczynniki kosztochlonno6ci prowadzentabada6

naukowych dla poszczeg6lnych dysclplin. I tak, dlaprzykladu, w 5-stopniowei skali,

dla dyscl,pliny pedagogika wsp6lczynnik wynosi 1., dla dyscypliny psychologia 1',75.

Dziekan zachgcrt. czlonk6w Rady Dziekariskiej do zapoznaria sie z tre6ci4

Rozporz4dzenr^. Te wsp6lczynniki s4 istotne pontewaz wchodz4 do algorytmu

podziaht 6todk6w na UMI( i by6 moze powinny zostaC podjqte dzialanta lobbuj4ce

n rzecz zm7^ray ustalonych wsp6lczynnik6w.

- Dziekan zaprost\ wszystkich pracownikow na spotkania wyborcze z kandydatem

na rektora prof. dr hab. Andrzejem Tretynem, w dniu 25 stycznra, godzrna 15.30 oraz

zkandydatem na rektora prof. dr hab. \Tojciechem Wysot4, w dniu 1 lutego, godzrna

9.00. Na czas obu spotkari zosta\y ogloszone godzrny dziekariskie.

- Podczas spotkania v/ dniu 25 sqcznt^ zost^nq om6wione kwestie wyboru

kandydat6w na elektor6w. Glosowanie rr^ elektor6w w wyborach rektora, z



poszczeg6lnych grup pracowniczych, odby'wa6 sig bEdzie elektronicznre,w dniach 5-

9lutego.

Prof. dr hab. I{rzysztof Rubacha, w uzupelnieniu informacjr dotycz4cej

wybot6w elektor6w poinformowal, 2e podczas jednej z rozm6w, sekretarz komisji

wyborczej -gt AgnieszkaJanik, zapowiedzia\a,2e zostanqryzrr czone dni i godziny

na glosowania dla poszczeg6lnych Wydzra\6w (w ramach czasowych w okresie od 5

do 9 lutego). Glosowanie nie bgdzie odbywai sig we wszystkie, wskazane w

kalendarzu, dni dla wszystkich pracowruk6w.

Dziekan stsxtterdzl\., 2e 'w zaden spos5b nie wynika to z kalendana

wybotczego. Taka decyzja oznacz^ zmtar.4 w kalendauu wyborczylrr_ do kt6rei

komisja wyborcza nie ma uprawnieri.

Dt hab. Violetta I(opiriska, prof. UMK stwrerdzila, ze kalendan wyborczy

okreSla zaktes dni w kt6rym bgdzie odbywa6 siq glosowanie.

Prof. dr hab. ISzysztof Rubacha stwrerdzil, ze z rnfornacjr od Pani Agnieszki

Janikwynika, ze zapts wkalendara).ozn cza,zeglosowanie dla pracownik6w\flFiNS

moze odbywai siE nap 6 lutego migdzy 9.00 a 15.00. Dokladny termin oglosi

I{omisja Wyborcza. Jest to zn czqce utrudnienie dla pracownik6w.

Dziekan stwierdzil,2e zamterz^ oprotestowa6 takie rozwiqzanie jako osoba

bezpo6rednio z^rnteresow^rra. Taka decyzja wykncza poz^ :ztlrrry uprawnionej

intelpretacji uchwaly I(omisji \)Tyborczej. Jest to kolejne niezrEczne posuniEcie

I(omisji $Tyborczej. Ptoblematyczny jest uniwersalny formu,Iarz zg\oszenta

kandydat6w w wyborach. Ten sam wz6r przezn czony jest dla kandydat6w na

rektora i elektora (zawrenjqcy hstE podpis6w). W formulanukandydatana elektora

fie ftzeb^ iednak zbren( podpis6w, osoba chcqca kandydowa( na elektora moLe

zgNosi1 siE sama a zg\oszenie jest mo2liwe w formie elektronic znej (ptrzesylaj4c skan

zgloszertta i dostatczajqc oryglna\ w terminie potniejszym), Tych informacji brakuje.

Dr hab. Ditta Bacza\a,prof. UMK zgodzl\a sig ze formularz zgloszeniowy jest

bolqczkq i dodala jeszcze, ze rnformacja o dorobku kandydata, stanowiqca czg6c

formurarza zgloszentowego, dotyczy tylko kandydat6w na rektora.



Dziekan st'wierdzil , ze zgodnie z zapowredziami, podczas ostatniej kadencji

I{omisja Wyborcza mia\a sie sprofesjonahzowa( czego efekty wida6 podczas

ttwajqcych wybor6w. Ta tefleksja moze stanowii zakoiczente dyskusji w tym

temacle.

Nastgpnie Dziekan poprosil o zg\.oszerue siE czLonka Rady Dziekariskiej,

gotowego do prowadzenra obu spotkari wyborczych.Dziekan nie moze prowadzi(

|adnego z tych spotkari z uwag; 2e jest kandydatem n Protektota w zespole

kandydata na Rektoraprof. dr hab. AndrzejaTreLyna.

Dziekan poprosil o prowadzerrre spotkari prof. dr hab. Marka Jezrnskiego.

Prof. dr hab. Marek Jeziriski poinform owa\., ze nte bedzie mog\. poptowadzi6

spotkania w dniu 25 sqcznt^ z uwagl na wa'ne sprawy osobiste.

Dziekanpoprosil o prowadzenie spotkari prof. dr hab. Tomaszal(upsia.

Prof. dr hab. Tomasz I{up6 poinformowaL, ze nte bEdzie m6gl poprcwadzi(

spotkania z w dniu 25 sqcznr^ z uw^gl n^w^zne spra\rvy osobiste.

Dziekan poprosil o prowadzerie spotkari dr hab. Macieja Trojana, prof.

UMK.

Dr hab. Macieja Trojan, prof. UMK poinformowaN, ze nte bedzie mogl

poprowadzr( spotkanr^ z w dniu 25 sqcznl^ z rLwa;gl na wyiazd do \X/arszawy.

Dziekanpoprosil o prowadzenie spotkad prof. dr hab. ISzysztofa RubachE.

Prof. dr hab. ISzysztof Rubacha poinformowal, 2e nie bgdzie mog\

poprowadzi6 spotkarrL^ z w dniu 25 sqcznL^ z uw^gL fl wazr'e sprawy osobiste.

D ziekan poinformowal cz lonk6w Rady Dziekaf ski ej, 2e nieb awem po de jmie

decyzje kto bqdzie prowadztN spotkania wybotcze.

Prodziekan dr Anna I(ola poinformowa\a, ze ukaza\.o siq pismo ok6lne

rektora UMK w sprawie wytycznych dla os6b studiuj4cych oraz prowadz4cych

zajgcia na UMI{ w zakresie stosourania system6w opartych na sztrrczr-cj inteligencji

w procesie ksztalcenta (za\qcztik m 1). Pani Prodziekan zachgclla wszystkich do

zapozn flra sip z pismem or z zawartymi w nim rekomendacjami.



Dziekan poinformowal, ze w tej sprawie zostanie przygotow^na r rozes\ana

kr6tka informacja'do wszystkich pracownik6w i student6w. Nie mo2na ignorowa6

tego zjawrska. UMI{ jest trzecim Uniwersytetem w Polsce, ktory pflyjq\ tego rodzaju

dokument.

Ad. 3.

Dr hab. I{rzysztof Pietrowicz, prcf. UMK, w zast€pstwie dr hab. Michala

$7r6blewsHgo, prof. UMK, n podstawie otnymanej widomo6ci mailowej,

zrcferowal wniosek w sprawie przyjpcra protokolu z posiedzenia Rady Dziekariskiej

z dnta 19 wrze6nra 2023 roku, stwierdzil , 2e jesi zgodny z przebiegpem obrad t zgN.osr\

wniosek o jego przyjpcie.

W glosowaniu jawnym na 25 os6b uprawnionych do glosowania, w obecno6ci

18 os6b, oddano L6 glos6w: 19 - TAK L5 - TAK, l WSTRZYMUJACY SIE.

Dr hab. Ditta Bacza\a, prof. UMK zreferowala wniosek w sprawie przyjgcia

protokolu z posiedzenia Rady Dziekariskiej z dnta 14 listopada 2023 roku i zglosi\a

wniosek o jego przyjgcte, srwierdzaj qc, ze jest zgodny z przebtegiem obrad.

\7 glosowaniu jawnym na 25 os6b uprawnionych do glosowania, w obecno(ci

18 os6b, oddano 16 gtos6w: 15 - TAK 1 WSTRZYMUJ,{CY SIE.

Dt hab. Marek Nasieniewski, ptof. UMK zteferowal wniosek w sprawie

przyjgcra protokolu z posiedzerua Rady Dziekariskiel z dnra 12 grudnia 2023 roku i

zg\.osl\. wniosek o jego przyjgcte stwierdzajqc, ze jest zgodny z przebregiem obrad.

W glosowaniu jawnyrr^r' 25 os6b uprawnionych do glosowania, w obecnodci

L8 os6b, oddano 16 g{os6w: 15 - TAK, 1\X/STRZYMUJ,{CY SIE.

Dr hab. Ditta Bacza\a, prof. UMK p odzigkow aLa rngr Annie Mielczarek-Taicy

za wsp6lpracE podczas konsultacji treSci protokolu.

Ad. 4.

Prof. dr hab. Marek Jeziriski zreferowal wniosek w sprawie rozstrzygntgcra

konkursu w IBIil{ na stanowisko asystenta badawczo-dydakqcznego, w wymiarze



0,5 etaru, na okrep dw6ch lat od 1,.03.2024 r. do 30.09.2025 r. Na konkurs wplyngla

kandydatura mgf. Jana Nikadona spelniajac a kr:r-terta formalne. I{andydat

wsp6lprac uje z Instytutem , w szczegolno(ci z I{atedrqKogmtywlstyki, od kilku lat

w zakresie dydaktyl<t oraz prac badawczych i ta wsp6\praca iest dla obu stron

satysfakcjo n:uj4ca. I(andydat zadel{arcwaL gotowo66 do pr cy nad fozpr wq

doktorsk4. Referui4cy poinformowal, ze Rada Dyscypliny Nauki o I(omunikacii

Spolecznej i Mediach pozytywni e z^oplflrowala wniosek Przewo dricz4cego Rady w

sprawie zatntdriertt^ rr1g.. Jana Nikadqna fl stanowisku asystenta w grupie

pracownik6w badawczo-dydakqcznych na okres dw6ch lat.

Dziekan odxrorzy\, dyskusie w tym punkcie'

Dt Anna I{arczmarczyk p oparla wnio s ek'

Dr hab. Radoslaw Sojak, prof. UMK dodal, 2e kandydat iest laureatem

konkursu Diamentowy Grant i pracuie w wielu proiektach naukowo-badawczych

dlatego zalezy fl m n^ z^tfLrdfTeniu kandydata rwhczaniu jego dorobku do dorobku

dyscypliny

Prof. dr hab. Marek Jeziriski dodal, 2e mgr Jan Nikadon ma tnne trod\'a

dochodu riz praca dydakqczna.

Prof. dr hab. Tomasz l(up6 zvtr6cl\ sie z pytatiem czy kandydat iest

ucze stnikiem studi6w doktotanckich.

Dr Anna l{arczmarczyk poinformowa\.a, 2e iest studentem studi6w

doktotanckich na S\(PS.

Wobec braku glos6w w dyskusj r, Dziekan zarzqdzrl glosowanie i poprosil o

umieszczenie linku do glosowania.

w glosowaniu tajnym na 25 os6b uprawnionych do glosowania, w obecno6ci 18

os6b, oddano L7 glos6w z 14 - TAK, L NIE, 2 WSTRZYMUJACE SIE.

Ad. 5.

Dr hab.

rozstrzygntgcia

ISzysztof Pietrowic z, prof. UMK zreferowal wniosek w sprawie

konkursu w IS na stanowisko adiunkta, w wymiatze ca\-ego etatu' w



grupie pracownik6wbadawczo-dydaktycznychna okres trzechlat od 1,.03.2024 r. Na

konkurs wplynEly'dwie kandydatury I{omisja konkursow^rr^posiedzeniu w druu 15

stycznie postanowila, jednoglo6nie rekomendowa6 do zattudnienia dr. I(rzysztofa

Lepczyriskiego. Referuj4cy poinformowaN,, 2e Rada Dyscypliny Sociologia

pozytywnie zaoptntowaLa wniosek w sprawie zatrudnienta dr. Krzysztofa

Lepczyriskiego na etacie w grupie pracownik6w badawczo-dydaktycznych.I{andydat

jest absolwentem Szkoly Doktorskiej Nauk Spolecznych UMI{, doktorat napisal

pod kierunkiem dr. hab. Arkadiuszal{an'racL<rego, ptof. UMK, zalmt\e siE tematyk4

klas spolecznych, fundamentalnqdla socjologp,. Zaden pracownik IS nie zajmuje siq

obecnie tqtematyka,.

Dziekan dodal, ze zatrudnienie nast4pi n et^t zwolniony po przejdciu na

emeryturE prof. dr hab. Krzysztofa Pi4tka.

Wobec braku glos6w w dyskusji, Dziekan zanqdzll glosowanie i poprosil o

umieszczenie linku do glosowania.

\X/ glosowaniu tajnym na 25 os6b uprawnionych do glosowaria, w obecnodci L9

os6b, oddano L8 glos6w: 1,8 - TAK.

Ad. 6.

Prof. dr hab. I{rzysztof Rubacha poinformowal, ze na konkursu w INP na

stanowisko asystenta, w wymiarze ca\.ego etatu, w grupie pracownik6w badawczo-

dydaktycznych wplynEla jedna kandydatun dr Eweliny'Wysockiej,kt6ra jednak nie

spelniala kryteri6w formalnych, nie wykazaNa sig dorobkiem w zakresie pedagogiki

przedszkolnej i wczesnoszkolnej. I{omisja postanowi\ante rozstr.zygn46 konkutsu na

stanowisko asystenta w INP.

Dziekan poinformowa\, ze w tym punkcie gtrosowanie sig nie odbgdzie aby

m6c ponownie oglosid konkurs wobec flrerozstrzygnigcia go 'w pierwszym

ogloszonym terminie.



Ad.6A.

Prof. dr hab. Marek Jeziriski zreferowal wniosek w IBIil{ na stanowisku

adiunkta badaurczo-dydaktycznego dr Wetoniki I(ortas. Dr S7etonika I{otas

oftzymaN.a stopiei doktora w roku 2022, jest zatrudniona w IBIil{ na stanowisku

asystenta w grupie pracownik6w dydaktycznych r okazaNa sie odpowiednim

dorobkiem naukowym pozwalajacyrrrn wniosek o awans. I{andydatka jest ponadto

bardzo zaangazowana w pr^ce dydakqczn4 i otganrzacyjnq w Instytucie. I{omisja

ocentajqca nte mia\a zadnychw4tpliwofci co do pozytyv/nej ocgny kandydatki

Referuj4cy poinfotmowal, ze Rada Dyscypliny Nauki o I{omunikacji

Spolecznej i Mediach pozytywnie z^opLniowala wniosek Przewodnicz4cego Rady

Dyscypliny w sprawie zatrudnreria dr \X/eronrki I(ortas na stanowisku adiunkta w

grupie pracownik6w badawczo-dydakqcznych. \Tniosek jest procedowany w trybie

przyspreszonym z :uwa;gl na fakt,2e kandydatka jest w ciqzy.

Dziekan popad wniosek poniewaz z chwil4 pnej(;cia na urlop maciezyriski

nie bgdzie mozna podjai iadnych krok6w proceduralnych i sytuacja dr Sferoruki-

I{ortas zostanie bez zrnan n co najmniej rok. Dokonanie oceny po powrocie z

urlopu macrerzyrtskiego r rodzicielskiego byloby trudne 
^ 

cz^s udopu nie podlega

ocenie.

\X/obec braku glos6w w dyskusjr, Dziekan zarzqdzr\. glosowanie i poprosil o

umieszczenie linku do glosowania.

W glosowaniu tajnym na 25 os6b uprawnionych do glosowatia, w obecno6ci 19

os6b, oddano 15 glos6w: 15 - TAK.

Ad7

Prof. dr hab. Zbigntew Nerczuk z:wr6clN. uwag€ na fakt,2e pracownicy skadq

sie n^ jako56 sprz€tu multimedialnego w budynku Wydzia\u przy ul Fosa

Staromiejska 1.A aw. Harmonijce. \X/ zwrqzku z qm wystapil z wnioskiem o

podniesienie jakoSci sprzgtu w ci4gu kolejnych 2-3lat.

L0



Dziekan stwierdzil, ze w tej sprawre musz4 porozumie6 sig przedstawiciele

tnech Instytut6w. Sf Harmorujce odbywaja sig bowiem zajgcia student6w z ttzech

InstJrtut6w (IS, IF i IBIil<) i szedciu kierunk6w studi6w. SaIe zaigciowe zwyczaiowo

s4 przlpisane do u2ytku poszczeg6lnych Instytut6w a ich standard zalezy od ich

budzet6w.

Mgr Anna Mtelczarek-Tarca poinformowa\.a, ze w dniu dzisiejszym roze6le

informacje w sprawie mo2liwo6ci dofinasowania konferencji przez Prezydenta

Miasta Torunia. Czas na zgLoszenta jest bardzo kr6tki, do naJbhLszego pi4tku.

Prof. dr hab. Tomasz I{upS zwroclL sig z pytanrem czy dofinansowanie bEdzie

puyznawafle 'w trybie konkursowym.

Mgr Anna Mrelczarek-Tuca poinformowa\a, ze kaLdy WydziaN. moze zg\.ost(

tylko dwie konferencje ntezaleztie od wielkoict czy )tczby planowanychwydarzef

Dziekan stwierdzil ,zew tym wlpadku Rektor wychodziz zal.ozenr^,ze r6wno

zn czy sprawiedliwie. Na lfFiNS z^wsze jest to problem kt6re konferencie wybnt

poniewa2 jest ich wiele.

Dr hab. Maciej Trojan, prof. UMK przekaza\. rnformacje o zako6czonych

p owo dz eniem op erac jach cztere ch p rac ownik6w IP.

NastEpnie wyrazt\. ubolewanre w zwrqzku z tnrciatywami podjEtymi w sprawie

organlzacli aw. Dnia Otwartego na UMI{. \fiele os6b wklada w orgararzacje tego

Wdarzenia wrele wysilku r zaangazowania a efekt jest daleki od spodziewanego.

Otganizowanie Dnia Otwartego w jednym miejscu, w Auli, jest bezsensowne.

Organizowanie stoisk ma sens kiedy LJczekia prezentuje sig poza UMK. I(andydaci

zainteresowani studiowaniem powinnt trafii do konkretnego budynku aby poznaC

uniwersytet od Srodka, zobaczy6 budynek w kt6rym beda studiowa6 . Przy tak, jak w

tym roku zaplanowanym Dniu Otwartym, kandydactprzyldqna stoiska rnte zobaczq

Uniwersytett, zobaczqqlko promuj4cych go ludzi. Pnykre jest to, ze od wielu lat

otgatizatorzy nie sluchaj4 tego co lat m6wi4 przedstawiciele poszczeg6lnych

kierunk6w w sprawie ich ptomowania. Machina, kt6n wymaga duzo pfacy,

pochlonie du2o zaangazowania nie przyniesie skutku czyk ptomocii krerunk6w
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studi6w. Powinnidmy promowa6 kierunki a nie UMI( a gromadzenTe kandydat6w w

jednym miejscu, przy stoiskach, po prostu tie zadzta\.a.

Dziekan stwierdzitr , ze zgadza sig z przedm6wc4 ale dostrzega takze pozyqry

takiego roz\tv"rqzarta - przede wszystkim org^nrz^c1a wydarzenia lednego dnia w tym

samym czasie, w marcu (przed podjEciem decyzjt przez maturzyst6w). Dzielf'

Otwaty powinien by6 jednak zorganrzow^ny z wykladami i atrakcjami w r6znych

miejscach w formie np. konfederacJr kierunk6w pokrewnych. Dziekan stwierdzr\,2e

decyzja o takiej formie organizacy wydarzenta zapadla n poziomie wladz

tektorskich.

Prodziekan dr Anna I{ola zadeHarowa\.a, 2e mozna zg\.osiC postulat

orgarizaclt wydarzenia w r6znych budynkach uniwersyteckich. Powstaje jednak

pytanie czy Instytuty sa z^trteresowane organtzacj4 wlasnych imptez tego samego

dnia.

Dr hab. Maciej Trojan, prof. UMK stwrerdzil, 2e kandydaci w Auli mogliby

oftzyma( informacje gdzie i kiedy mog4 zobaczyi prawdziwe budynki Uczelni i'
pozna( miejsca oraz z^poznae sig ze szczeg6lnie ciekawymi salami, sptzgtami itp.

Tegoroczn4 formg org fiz^cji Dnia Otwattego moLna por6wna6 do wizyty turysty

w Toruniu, kt6remu opowie sie o atnkcjach miasta nie pokazujac ich w

rzeczywrsto6ci i wrgczalqc ulotkq. Wyrazr\ opiniq, ze szkoda energri wlo2onej w tg

imptezg. lTszystkim powinno zalezec n L]"rn aby kandydat zobaczy\ co siE dzieje i

jali napnwdE jest Uniwersytet.

Dziekan wynzr\ nadzieje, ze w przyszlodci termin zostarie ustalony wsp6lrue

I zost^nq zreahzowane skuteczne dzia\.anra. Wyrazr\ obaurg, 2e kiedy pojawi4 siq

tlumy m\odziezy w tym samym czasie to mog4 pojawid sig trudno6ci.

Dr hab. Maciej Trojzn, prof. UMK strvierdzitr, zeIP nie bEdzie konkurowal z

Wdatzeniem organizow^nym w Auli UMK. CzE6c os6b z dalszych rejon6w Polski

nie pojawr sig w tym dniu, czp6( os6b z^rntetesow^rr^ bgdzie konkretnym kierunkiem

i by6 rnoze dla nich powinny byd dostgpne budynki UMK. Do kandydat6w spoz^
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reg'ionu bEdzie ftzeba dotzee rnaczel Decyzje juL zapadly i niewiele da siE w tej

sprawie zrobie.

Dziekan podzigkowal serdecznie za wsp6Npraca dr hab. Violetcie I(opi6skiej,

prof. UMK, kt6n z\ozyla rezygnacje z pe\ntenta funkcji z^stepczyn dyrektora w

INP.

Dr hab. Violetta I(opiriska, prof. UMK podzigkowala za wsp6lpraca i

zapewri\a,2e nadal bgdzie pracowa( n tzecz INP i UMK.

Prof. dr hab. Ktzysztof Rubacha, Dyrektot INP, t6wntez podzigkowaL za

wsp6lpracE dr hab. Violetcie I(opiriskiej.

Dr hab, Ditta Baczala, prof. UMK, z^stepczynl Dyrektora INP, w spos6b

szczegolny podzigkowaLa zawsp6lpraca dr hab. Violetcie I{opiriskiej, prof. UMK.

\X/obec braku dalszych glos6w Dziekan zakonczy\ posiedzenie o godzinie

14.1.5.

Konsultant protokolu: Dr hab. MaciejTrcjan, prof. UMK

Protoko lo waN.a: Dotota J agielska
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